
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 673 af 8. juli 2022 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Kathrine Møller Lise 

  

11. juli 2022 
J.nr. 2022-5600 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 673

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 
 Hvad er ministerens kommentar til EjendomDanmarks opfattelse af, at 
”Kombinationen af stigende renter og lagerbeskatningen reducerer lånemulig-
hederne i en grad, så den klassiske realkreditfinansiering ikke kan genkendes”? 
Mener ministeren, det er et problem? Der henvises til nyheden ”Finanstilsynets 
vejledning udstiller problemerne med lagerskatten” fra EjendomDanmark den 
4. juli 2022.  

  

 
 

 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 

 


